





Donation in lieu of Floral Basket to celebrate the Inauguration of the Board of Directors 2024-25

感激與保良局同行 守護基層社群 Thank you for partnering with Po Leung Kuk in serving the needy













善心捐款用途參考 Donation usage reference

每捐款 For every donation of

資助1位吞嚥困難的幼兒, 購買口肌訓練和進食輔助器具

Sponsor 1 child with swallowing difficulties to purchase oral motor training and feeding aids

每捐款 For every donation of

資助2位有情緒和社交障礙的幼 兒接受兩節小組遊戲治療,旨 在改善他們的情緒表達和 社交溝通能力

Sponsor 2 children with emotional and social difficulties to receive 2 sessions of play therapy group, aiming to improve their emotional expression and social communication skills

每捐款 For every donation of

資助一名已評估有特殊學習需 要的低收入家庭學童,儘快獲 得適切的專業訓練及治療

Sponsor a SEN student from underprivileged family to obtain suitable training and treatment

每捐款 For every donation of

資助10位弱勢長者和有需要人 士接受中醫診症、健體及牙齒 檢查服務

Sponsor 10 underprivileged elderlies and beneficiaries to receive Chinese medical consultation, body and dental checkup services

保良為軍辰年董事會就搬花盖金募捐計劃

Donation in lieu of Floral Basket to celebrate the Inauguration of the Board of Directors 2024-25

回條 PEPLY SLIP (請用正楷書寫 Please fill in with block letters)

請填妥表格連同劃線支票、銀行入數紙正本或信用卡資料,寄交香港禮頓道66號保良局財務部、傳真至2504 4583、電郵plkinfo@poleungkuk.org.hk、WhatsApp 6708 2413。

Please complete this form and send it together with a crossed cheque, bank-in slip (original copy) or credit card information to the Finance Department of Po Leung Kuk, 66 Leighton Road, Hong Kong/ fax 2504 4583/ e-mail: plkinfo@poleungkuk.org.hk/ WhatsApp 6708 2413.

致賀(受賀人如 In congratulation				榮任主席/副主席/總理之慶 (如適用) as Chairman / Vice Chairman / Director (If applicable)
致賀人 Donor				司 聯絡電話 ^{ny} Telephone
通訊處 Address			電 Em	
捐款金額 Donation amount	\$1,000 \tag{\$2,000}	\$5,000	\$10,000	引款金額 \$
惠賜花籃代金達二千元或以上,善長芳名將刊登於報章廣告(適用於2024年4月11日前接獲捐款)及保良局網頁,以作鳴謝。 Donation of HK\$2,000 or above will be acknowledged on the newspaper (donation received before 11 April 2024) and the website.				
捐款方法 Dona 劃線支票(A crossed chec	ation by: 抬頭:保良局) 銀行 que payable to "Po Leung Kuk" Bank -			支票號碼 — Cheque no. ————
□ 銀行入數紙 Bank's pay-in s	進豐銀行 Slip (註= Note 2) HSBC A/C no. 002-239564-006	恒生銀行 Hang Seng Bank A/C no. 262-191166-001	中國銀行(香港) Bank of China (Hong Kong) A/C no. 012-875-00206767	上海商業銀行 Shanghai Commercial Bank A/C no. 32882-18927-8
☐ 信用卡 Credit card	○ VISA	a 		有效日期至 Expiry date
	持卡人姓名 Cardholder's name		持卡人簽署 Cardholder's signatu	re
□ 請查收並發給收據抬頭 Kindly acknowledge receipt in the name of			☐ 保良局捐款人編號(如 Donor's ID no. (if applicable	

備註: 1. 捐款港幣壹佰元或以上可申請扣稅。

- 2. 如經銀行入數而需索取收據,請連同銀行入數紙正本一併寄回保良局。
- 3. 此表格上之個人資料除作上述用途外,保良局將不時透過直接郵遞、電郵、電話、手機短訊、通訊應用程式及傳真等途徑,向閣下提供有關保良局動向、服務推廣及籌募活動等的資訊,如不擬收取,請在以下方格內加「✓」號後交回保良局,傳真:28829036。
 □本人不欲收取任何保良局的宣傳郵件。



網上捐款

- Notes: 1. Donation of HK\$100 or above is tax deductible.
 - Please send us the original copy of your pay-in slip if official receipt is needed for donation made through the Kuk's bank account.
 - 3. Your personal data provided in this form will be used for the above purpose. The Kuk may send you the updated information relating to our services, development and the appeal of donation campaigns through various channels such as direct mailing, email, telephone, SMS, messaging applications or facsimile, etc. If you do not wish to receive such materials, please put a "\" in the bracket below and send back to Po Leung Kuk through Fax: 28829036.
 - ☐ I do not wish to receive any promotion materials from Po Leung Kuk.